
 

 
Postadresse Besøksadresse Telefon Org.nr 
Rettedalen 1, 4330 Ålgård 51 61 42 00 964 978 573 
E-post 

Rettedalen 4  
 

post@gjesdal.kommune.no www.gjesdal.kommune.no   
 

Møtereferat  

 
Deltakere: Frode Fjeldsbø, Pål Larsson, Astrid R. Førli, Frank Oftedal, Dag Tveit, Torbjørn 

Fjermestad, Marit Høie, Magnar Mæland, Trygve Ravndal 

Forfall:  

Referent: Therese Helland  

Gjelder: Referat fra møte i politisk ledergruppe 09.02.23 

Møtedato: 09.02.2023  Møtetid: 17:00 Møtested: Teams/formannskapssal
en 

 
 

Vår ref. Dato  
23/00281-1 13.02.2023 
 
 
Samferdselssaker  
 
Lys i Litlehølen, på strekket fra rundkjøring og det første buss stoppet. Alt er klar fra kommunen 
sin side, venter på fylket. 
 
E39: Arbeidsutvalget. Erklæring for E39 er signert.  
 
Hove - Osli: Anbudet er ute, ikke inngått noe kontrakt. Gode nyheter med flere og lokale 
interessenter. Skal være klart på nyåret.  
 
Fv45: Bomprosjektet går ut til neste år. Finnes noen midler igjen, prioriterer de prosjektene som 
står øverst.  
 
Fv503: Mye stengt pga. ras. Mangler autovern mot Gloppedalsvannet. Forventer økning i 
trafikke når Gloppedalsura gjøres mer tilgjengelig.  
 
Dirdalsstranda (kommunal vei): Smal og uoversiktlig ifm.bakketopp. Mye trafikk bort til marinaen 
og Cargrill.  
 
Fv450 ved Lomelandsvik: Dump/grop nederst i bakken etter at rassikring var ferdig. Fare for 
vannplaning når det regner. Kan være en reklamasjonssak til de som har hatt veiarbeidet.  
 
Utbedring av tunnelen til Frafjord: Tar lang tid, må bli ferdige.  
 
 
Framtidsverktøyet 2040 
 
Digitalt verktøy hvor en kan se muligheter og kosekvenser for fremtiden ut fra de valgene en tar. 
Pilot sammen med flere andre kommuner (Sola kommune). Programmet er ikke ferdig utviklet, 
vi er med i testingen.  
 

VGjesdal kommune

Møtereferat

Deltakere: Frode Fjeldsbø, Pål Larsson, Astrid R. Førli, Frank Oftedal, Dag Tveit, Torbjørn
Fjermestad, Marit Høie, Magnar Mæland, Trygve Ravndal

Forfall:

Referent: Therese Helland

Gjelder: Referat fra møte i politisk ledergruppe 09.02.23

Møtedato: 09.02.2023 Møtetid: 17:00 Møtested: Teams/formannskapssal
en

Vår ref.
23/00281-1

Dato
13.02.2023

Samferdselssaker

Lys i Litlehølen, på strekket fra rundkjøring og det første buss stoppet. Alt er klar fra kommunen
sin side, venter på fylket.

E39: Arbeidsutvalget. Erklæring for E39 er signert.

Hove - Osli: Anbudet er ute, ikke inngått noe kontrakt. Gode nyheter med flere og lokale
interessenter. Skal være klart på nyåret.

Fv45: Bomprosjektet går ut til neste år. Finnes noen midler igjen, prioriterer de prosjektene som
står øverst.

Fv503: Mye stengt pga. ras. Mangler autovern mot Gloppedalsvannet. Forventer økning i
trafikke når Gloppedalsura gjøres mer tilgjengelig.

Dirdalsstranda (kommunal vei): Smal og uoversiktlig ifm.bakketopp. Mye trafikk bort til marinaen
og Cargrill.

Fv450 ved Lomelandsvik: Dump/grop nederst i bakken etter at rassikring var ferdig. Fare for
vannplaning når det regner. Kan være en reklamasjonssak til de som har hatt veiarbeidet.

Utbedring av tunnelen til Frafjord: Tar lang tid, må bli ferdige.

Framtidsverktøyet 2040

Digitalt verktøy hvor en kan se muligheter og kosekvenser for fremtiden ut fra de valgene en tar.
Pilot sammen med flere andre kommuner (Sola kommune). Programmet er ikke ferdig utviklet,
vi er med i testingen.

Postadresse
Rettedalen 1, 4330 Ålgård
E-post
post@gjesdal.kommune.no

Besøksadresse
Rettedalen 4

Telefon
51 61 42 00

Org.nr
964 978 573

www.gjesdal.kommune.no



 

2 
 

I forbindelse med neste formannskapsmøte er det ønskelig å inviterer alle medlemmene +  
utvalgsledere, gruppeledere, eldreråd og brukerråd til ett møte etter lunch fra kl 12-15. Teste ut 
og diskutere hvordan vi skal ta det videre.  
 
Møtegodtgjørelse + tapt arbeidsfortjeneste ved behov.  
 
Ok for politisk ledergruppe. Info sendes ut snarlig.  
 
Innspill: 

- Mulighet for å gjøre dette i utvalg for levekår (Temahalvtimen) eller invitere med 
utvalgene i tillegg.  

- Interessant for alle politikere, kan også brukes som politiker opplæring etter valget.   
 
Sjekker ut med Therese/KS og kommer tilbake med info snarest.  
 
Info ved ordfører og kommunedirektør 
 
Heltmed: 1 gangs intervju denne uken. 9 kandidater, 3 stillinger. Heltmed har hatt disse 
intervjuene, vi blir med i neste runde.  
 
Dataangrep: Det meldes om mye dataangrep på norske kommuner. IKT sjef forteller at vi gjør 
det vi kan og følger alle råd.  
 
Status Kleppetunet: Oppstart i midten av April (halv drift). De 7 plassen på Solås skal stå ut 
August. Ved full drift på Kleppetunet, vil det tas en ny vurdering av disse. Rundt 50 pårørende 
og ansatte har vært på befaring. Gode tilbakemeldinger, trend har snudd. Glad for at 
bemanningen er på plass.  
 
Nytt år, hva vil få opppmerksomhet. Ikke året for de store endringene etter flere år med pandemi 
og høyt sykefravær. 7 punkter som handler om den blå del (organisasjonen). Blir presentert på 
Gjesdallederen 22. Februar. Tas ut til lederne og deretter de ansatte i organisasjonen.  
 

1. Nærvær 
2. Heltid  
3. Kommunikasjon 
4. Lærende 
5. Samskapning 
6. Flyktninger 
7. Klima og miljø 

 
Innspill om at Naturkrisen er minst like alvorlig, kunne det vært med?  
 
24. Februar: 1 år siden Russlands invasjon av Ukraina. Gjesdal markerer sammen med Time, 
Klepp og Hå. Sted: Bryne. Busstransport slik at flyktninger fra Gjesdal kan delta. Mer info 
kommer.  
 
Badehussaken: Har hatt ett møte. Gruppen jobber videre og har vært i kontakt med 
næringslivet. Planlagt befaring med gruppen, ordfører og teknisk i slutten av denne måneden 
for å se på plassering. Det er ett samarbeid mellom frivillige, næringslivet og kommunen.  
 
Digitale løsninger: PC/nettbrett. Gode erfaringer, begge har berøringsskjerm. Opplever at det er 
positiv med PC. Fortsetter å prøve ut og kommer med anbefaling.  
 
Utvalgsstuktur og møtegodtgjørelse: Ønsker at det brukes tid på dette i gruppene. Ligger lavere 
enn de fleste kommuner på møtegodgjørelse.  
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MyGame: Kritikk i media for streaming uten samtykke. Ingen kommunale bygg som har dette. 
Ålgårdhallen, men er midlertidig stoppet.  
 
Julebelysning: Drøftet med handelsforeningen. Senterleder på Amfi sammen med kommunen 
ønsker å få til mer julebelysning til neste år i gaten mellom kanalhuset og Amfi ned mot 
Norwegian Outlet. 
 
Brannøvelse i kommunestyret: Få til i en pause. Funnet ut av problemet og jobbes med. Det 
jobbes med en brannforeskrift. Burde det være en standard prosedyre at vi informerer på alle 
arrangement?  
 
Historien om Ole Nielsen (Storahuset og Veveriet). Hatt besøk fra alle 3 klassene på 4. trinn på 
Solås skole.  
 

 
Eventuelt 
 
Marit har vært på befaring i kanalhuset. Ser veldig bra ut.  
 
Båtseptikanlegg, ny gjestehavn i Dirdal. Må ta med oss videre.  
 
8 mai. Planlegging av årets markering. GUS står for tur. Frode kaller inn til planleggingsmøte.  
 
Årets russefeiring. Unngå russesirkus, er det noe vi kan gjøre? Innkjøringen til innsjekken, kan 
den legges om? Spille inn til Jærrådet og Politirådet. Dialog med Kongeparken.  
 
Mye tull i det siste blant ungdommen på Ålgård i media. Politikontakten er involvert og det 
jobbes med de ulike sakene.   
 
Båndtvangregler. Må evalueres av arbeidsgruppen i løp av året.   
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